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En zo is het alweer 2023! En zijn we al weer bijna 
een jaar aan het voetballen zonder Corona gezeur. 
Voor de winterstop is zo goed als alles gespeeld. 
Zelfs het weer heeft nog geen roet in het eten  
gegooid. Er zijn enkele winterkampioenschappen 
behaald, zie verderop in dit blad. Andere teams  
halen wisselende resultaten. Ook daarvan verslag.  
 
Verder zijn we op bezoek geweest bij Aart Vink en  
bij Ger Klop, generatiegenoten maar beiden hebben 
een geheel andere relatie met onze club: de één 
sinds kort lid, de ander al decennia… twee leuke  
portretten. Ook stelt wethouder Wendy van Ooijen 

zich voor namens de gemeente Altena. Ons nieuwe 
bestuurslid Sander wordt aan de tand gevoeld,  
onder andere over zijn plannen bij ons. Sponsoren 
weten onze club ook te vinden en zo zijn weer een 
paar teams in het nieuw gestoken. Tot slot nog  
verslag van diverse (jeugd)activiteiten die plaats  
hebben gevonden op ons complex maar niet  
direct met de zaterdagse strijd te maken hebben.  
 
Kortom van alles wat. Mist u wat, laat het ons  
weten of schrijf er de volgende editie wat over!  
Veel lees- en bladerplezier met deze editie gewenst. 

Aftrap van de redactie 
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Lieve leden,  
 
Alweer een jaar voorbij 
en het 1e deel van de 
competitie zit er al weer 
op. De tijd vliegt.  
Uiteraard voor iedereen 
namens het gehele  
bestuur de allerbeste 
wensen met veel goede 
gezondheid, liefde, geluk, 
sportief, en voor onze 
sponsoren zakelijk, 
succes.  

 
Het afgelopen jaar stond vooral in het teken van  
oorlog, prijsverhogingen en energiekosten. Er zijn 
leukere dingen om over te schrijven. Het treft ons 
allemaal op diverse vlakken en op onze eigen  
manier. Zo zullen wij er ook mee om moeten gaan 
als v.v. Woudrichem en wederom samen kijken hoe 
we hier op de juiste manier mee om kunnen gaan. 
Vragen die wij onszelf stelden als wel nog douchen, 
verbieden, verwarming aan, verwarming uit, lichten 
aan, lichten uit. Jullie zullen het herkennen, want  
het zijn voor de meesten dezelfde vragen als thuis. 
Gelukkig zijn we met elkaar de laatste jaren flexibel, 
weerbaar en creatief geworden. Zo ook nu weer.  
De vraag aan onze leden om kort te douchen zien  
we gelukkig terug. De trainingen op de velden zijn 
anders ingedeeld waardoor we veldverlichting op de 
juiste manier gebruiken. Onze penningmeester heeft 
samen met de bouwploeg nog eens goed gekeken 
naar wanneer hebben we nu warm water en  
verwarming nodig. Zo komt splinter door de winter. 
We zien door samen te werken en alert te blijven dat 
we de kosten in de hand kunnen houden. Daardoor 
hebben we kunnen besluiten om de contributie  
te laten voor wat het is. Samen de kosten onder  
controle houden. Dank jullie wel. Wel is het zo dat 
de kosten stijgen dus samen zullen we dit blijven  

volgen. De zonnepanelen liggen inmiddels op het 
dak. Het verdere verduurzamen is uitgerold.  
Laat de zon maar komen, wij zijn er klaar voor.  
Qua gasreductie ligt er een plan wat uitgewerkt is 
door (uiteraard) Ben van Eeden. Het plan om 
kleedkamers 1-6 aan te passen lag er al. Nu gelijk 
kijken of we ook ons gas kunnen verduurzamen.  
We zijn hierover in gesprek met experts en de  
gemeente. Het plan vinden jullie terug in deze 
clubkrant.  
 
Op bestuurlijk vlak een voor ons nieuw gezicht.  
Door het afscheid van Dirk en Martijn konden we 
wel extra hulp gebruiken. Sander houdt zich voor zijn 
werk bezig met sport/voetbal beleid en is daarnaast 
ook nog scheidsrechter op een heel goed niveau. 
Een voetbaldier dat graag zijn energie met ons wil 
delen. Hij stelt zichzelf in deze gids voor.  
Sander, welkom bij onze club. Je weet het inmiddels 
#allesvoordevogel  
 
De Algemene Ledenvergadering heeft  
plaatsgevonden. Altijd goed om elkaar te spreken, 
toe te lichten waar we mee bezig zijn en vragen te 
kunnen beantwoorden die leven onder onze leden. 
Dank voor ieder zijn aanwezigheid.  
 
Sportief gebeurt er ook veel en met succes!  
De vrijdagavond dames zijn kampioen, de JO9 haalde 
de schaal binnen. Superleuk om de toekomst te zien 
glunderen. Bij het 1e kan het nog alle kanten op.  
Parijs is nog ver, zou Joop Zoetemelk zeggen.  
Het 2e staat er goed voor, 3, 4 en 5 zitten goed in de 
mensen. Dus we zijn zeker niet ontevreden maar het 
mag altijd beter.  
 
De nieuwe hoofdtrainer presenteren we graag snel. 
We zijn in gesprek met mooie kandidaten. Wel zien 
we wat minder mensen langs de lijn. Het weer heeft 
ons niet altijd geholpen en er zweven nogal wat  
virussen.  

 Een woord van de voorzitter 
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Maar blijf lekker op de club komen. Moedig de teams 
aan en maak een praatje met bekenden onder het 
genot van een lekker visje van Aart. Al 24 jaar paraat 
met heerlijke poon en kibbeling. Verder leuk om te 
lezen onze meiden van de MO13, het 4e deelt hun 
belevenissen en hebben nieuwe tenues gekoppeld 
aan een mooie organisatie. Zo zie je maar, er gebeurt 
veel op onze mooie club met bijzondere mooie leden.  
 
We waren als bestuur een beetje zoekende naar hoe 
gaan we onze trouwe leden in het zonnetje zetten. 
Langdurige lidmaatschappen mogen gezien worden. 
Zaterdag 13 mei spelen we onze één na laatste 

thuiswedstrijd en zullen we de jubilarissen gaan  
huldigen. Ook de mensen die het afgelopen  
jaar afwezig waren gaan we meenemen.  
Houd de brievenbus in de gaten.  
 
Voor nu heel veel leesplezier.  
 
Met sportieve wit groene groeten,  
 
Hanno de Joode  
 
Voorzitter v.v. Woudrichem 
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Woudrichem 1 gaat zwaar seizoen tegemoet!  

Na het vreemde en lastige 
seizoen 2021-2022 komt  
er weer een zwaar seizoen 
aan. Jamy en Bart zijn  
gestopt en Wilty moeten we 
dit seizoen ook missen door 
een zware knieblessure.  
We zijn heel blij dat Alberto 
Klop van Altena naar ons is 
toegekomen maar hij is nog 
aan het terugkomen van 
een kruisbandblessure dus 
moeten we daar ook heel 
voorzichtig mee zijn.  

 
Voor de beker hadden we wisselende resultaten  
met verlies tegen Heukelum en LRC en winst tegen 
Rijsoord wat niet genoeg was om verder te gaan.  

 
De competitie is door de belachelijke regeling van  
de KNVB loodzwaar met 3 rechtstreekse degradanten 
en 3 nacompetitieplaatsen. De KNVB toont hier  
wederom haar gebrek aan enig voetbalverstand  
want op een competitie van 14 ploegen is dit een  
onevenredig aantal, maar ja.. we moeten het ermee 
doen!  
 
De 1e seizoenshelft is niet gelopen zoals we graag  
hadden willen zien, maar we hebben nog voldoende 
wedstrijden om het in ons voordeel om te buigen. De 
zware start met wedstrijden tegen Tricht, Roda Boys 
en Papendrecht gingen helaas allemaal verloren,  
maar hierna kwam een knappe 0-1 overwinning  

bij Wieldrecht. Jammer genoeg konden we hier  
geen vervolg aan geven tegen GJS en Wilhelmina  
en werd de wedstrijd tegen Altena gelijk een  
6-puntenwedstrijd die we met 0-1 wel uit het  
vuur wisten te slepen! Hierna volgde misschien wel 
onze beste wedstrijd: tegen EBOH waar we met 1-1  
te weinig kregen maar waar we een ouderwets  
Woudrichem zagen dat knokte voor elke meter gras. 
Helaas ging het daarna tegen concurrenten Heukelum 
en Streefkerk weer mis, al werden we in die laatste 
wedstrijd zwaar benadeeld door de man in het zwart!  

 
Laatste wedstrijd van 2022 was de uitwedstrijd bij  
het hoog geklasseerde Alblasserdam maar ondanks 
veel afwezigen waren we daar 75 minuten lang de 
bovenliggende partij, maar we vergaten onszelf te  
belonen met een doelpunt. Het laatste kwartier  
hielden we op karakter stand dus uiteindelijk gaan we 
met een goed gevoel de korte winterstop in.  
 
We staan momenteel op de 12e plaats maar wat  
we in de laatste wedstrijd lieten zien geeft ons veel 
vertrouwen voor de rest van het seizoen.  
 
Sportieve groeten,  
Fred  

© Jan Noorlandt  

© Cora Stout  

© Cora Stout  
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Algemene Ledenvergadering 17 oktober 2022 – een korte samenvatting  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Helaas hadden er maar 21 leden van v.v. Woudrichem 
gehoor gegeven aan de uitnodiging voor de ALV.  
Na een hartelijk welkom door voorzitter Hanno aan 
leden en ereleden, nemen we de agendapunten  
door. Er komen geen aanvullingen op de agenda. Dus 
snel van start.  
 
De vorige algemene vergadering 2019 - 2020 kon door 
corona pas in april 2021 plaatsvinden. De notulen zijn 
terug te vinden op de website van v.v. Woudrichem. 
Met een speciale code kunnen deze door onze  
leden gelezen worden. Op de notulen waren geen 
aanvullingen. Het jaarverslag 2020-2021 van het  
bestuur is doorgenomen door Marjan. Andreas heeft 
met behulp van een PowerPoint presentatie een  
overzicht getoond over de financiën en de balans  
van afgelopen jaar. De aanwezige leden geven hun 
goedkeuring en hadden geen aan- of opmerkingen.  
 
Leon van de Meer geeft namens de kascommissie een 
positief mandaat naar de leden over het gevoerde 
financiële beleid. Hij vraagt de leden de cijfers goed  
te keuren en het bestuur decharge te verlenen voor 
het gevoerde financiële beleid. De leden verlenen  
hun goedkeuring. De kascommissieleden blijven,  
er moet nog gezocht worden naar een reserve lid.  
De begroting blijft grotendeels gelijk. We hebben  
een variabel energie contract, afwachten wat de  
gasprijzen gaan doen, we zitten er bovenop.  
We gebruiken 45.000 KW per jaar.  
Op 10 september 2022 zijn de kantineprijzen omhoog 
gegaan in verband met de stijgende grondstofprijzen. 
Na toelichting van Andreas wordt de begroting  
vastgesteld. De contributies 2022-2023 blijven gelijk 

aan de tarieven vastgesteld op 01-01-2019. Op de 
nieuwjaarsreceptie van 7 januari 2023 komen we  
terug op eventuele aanpassingen van de contributie 
gezien de gas- en elektraprijzen. Er is besloten de  
contributie gelijk te laten blijven.  
 
Op de bestuursverkiezing wordt Remco Pronk  
herkozen als bestuurslid voetbalzaken. Als nieuw  
bestuurslid communicatie en media wordt aan de  
leden Sander de Brito Roque voorgesteld en  
voorgedragen. Met algehele toestemming wordt  
Sander gefeliciteerd met zijn benoeming. Omdat de 
vacature sponsorzaken nog niet opgevuld is, neemt 
Andreas de vacature Facilitair waar en Hanno de  
vacature sponsoring.  
 
Verduurzamen is op dit moment het thema in  
de maatschappij mede door de extreme gas- en  
elektriciteitsprijzen. Samen met Ben van Eeden zijn 
we aan het onderzoeken hoe we kunnen besparen  
op het energieverbruik. Op dit moment doen Ben en 
Andreas maandelijks een energie check. Er zijn al 
meerdere maatregelen getroffen, zoals warm water 
een enkele graad kouder, cv lager. Bewustwording 
gevraagd aan de leden. Toch blijven er nog lichten  
aan en kranen open staan. Er zou 's avonds een  
controlerondje gedaan moeten worden na de laatste 
training om te controleren of alles uit en dichtgedaan 
is. Maar beter is verantwoording nemen als lid en het 
aanspreken van diegene die het vergeet.  
 
Verduurzamen kleedkamer 1-8 heeft de voorkeur.  
Bij de gemeente is gecheckt of er draagkracht is, de 
gemeente is enthousiast. Wij zijn de eerste vereniging 
die denken aan verduurzamen. Bij kleedkamer 1-6 zijn 
dringende maatregelen nodig tot vernieuwen c.q.  
verduurzamen. De gebouwen zijn ongeveer 15 jaar 
oud. Voor kleedkamer 7-8 zijn minder ingrijpende 
maatregelen nodig. Er wordt een tekening getoond 
met het voorstel tot vernieuwing. De toiletgroepen 
gaan eruit en worden achter de kleedkamers  
geplaatst. Dit houdt in dat het pupillenveld opschuift 
naar achteren en de ballenvanger wordt verplaatst. 
Naast de toiletgroep komt een ruimte voor de  
technische installatie en opslag. Daarnaast komt  
ruimte voor opslag verzorgingsmaterialen.  
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De C.V. wordt verduurzaamd, gas gebruik  
terugbrengen, 80% verbruik terugbrengen door  
zonnepanelen, 20% bijstoken. Er komt verder een 
warmtepomp. De warmwatervoorziening: leiding 
worden vernieuwd, deze gaan bovenlangs lopen.  
Douche vernieuwd met infrarood knoppen.  
De luchtbehandeling moet op orde komen.  
 
Voor het plaatsen van de zonnepanelen was in de  
vorige ALV toestemming verleend. De opdracht is  
gegeven. Ondertussen werden we door Gouw  
gewezen op de actie van de Rabobank. Deze actie 
pakte voor v.v. Woudrichem prima uit. Er zijn 119  
panelen besteld (en in december geplaatst).  
Bouwkundig buro Struik is gevraagd om te tekenen. 

Zij hebben ingang bij de gemeente, Tankens wordt 
hofleverancier voor de materialen. Wim Holster 
wordt er bij betrokken. Niets doen is volgens het  
bestuur geen optie. Veel kan door onze eigen leden 
gedaan worden, in de stille periode na het voetballen. 
Het plan wordt door de aanwezige leden ontvangen 
als ambitieus.  
 
Er volgen door enkele leden nog vragen aan het  
bestuur, de vragen en de antwoorden zijn terug te 
lezen in de notulen.  
 
Om 21.34 uur sluit Hanno de vergadering met een 
dankwoord aan de aanwezige leden. 

Uit de oude doos 
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Na een lange zomerstop waarin er fanatiek werd 
doorgetraind door een aantal helden van het 3e, 4e  
en 5e was de nieuwe indeling compleet. Zoals in de 
vorige Stormvogel al aangegeven was het 4e actief op 
de transfermarkt. Vanuit de jeugd hebben we Connor, 
Huub, Jasper, Mike en Thijmen weten te strikken,  
een welkome aanvulling en zeker nuttig om de  
gemiddelde leeftijd en gewicht van het elftal  
wat te drukken. Helaas heeft Jasper halverwege de 
1e seizoenshelft (tijdelijk) zijn maatschappelijke  
carrière voorrang gegeven. We blijven uitkijken naar 
het moment dat hij zijn comeback maakt!  
 
Over comeback gesproken Ut, alias Patrick, Stefan, 
alias Stippel, en Mike, alias glas 2, zijn na enkele sei-
zoenen ook weer terug bij het 4e. En hoe! Ouderwets 
briesend langs de lijn heeft Ut inmiddels ook al zijn 
debuut gemaakt in het 2e! Bij Mike was de rentree 
van korte duur, in zijn eerste wedstrijd sloeg het  
blessureleed weer zwaar toe. Onze grootste domper 
van dit seizoen tot nu toe... Beterschap Mike!  
Stefan heeft zijn onvermoeibare meters ook weer  
gemaakt op de velden. Welkom terug heren!  
 
Vers bloed van buitenaf hebben we weten aan te 
trekken met Remco en Joost. Remco zijn debuut  
laat, i.v.m. verbouwingsverplichtingen, nog even  
op zich wachten maar Joost heeft zijn draai al aardig 
gevonden!  
 
Tot slot zochten we ook nog een kwaliteitsimpuls 

voor binnen het veld   en deze hebben we  
gevonden met Martin, Ger en Kevin die over zijn  
gekomen vanuit het 3e. Dat zorgt ervoor dat er een 
flinke lijst van 30 spelers is gevormd. De personele 
problemen van voorgaande jaren zijn daarmee vrijwel 
opgelost, de lijst levert voor de gemiddelde zaterdag 
zo'n 14 man op.  

Om dit zootje ongeregeld ook weer een beetje  
netjes op het veld te krijgen heeft Rob nieuwe tenues 
geregeld voor het 4e. Een zomerse passessie met 
Mart als model zorgde ervoor dat de XXXLtjes netjes 
werden geleverd. Met Support Casper op de borst is 
de laatste wedstrijd voor de winterstop aangevangen. 
Mooie tenues en hopelijk kunnen we er weer een 
tijdje mee tegenaan! Bedankt Rob! U vindt de foto 
van ons en de tenues elders in deze editie.  

Woerkum 4 dijt uit!  
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Zoals gebruikelijk werd het halfjaarlijkse teamuitje 
ook weer geregeld. Met een mooie afvaardiging werd 
op het fietsje buurdorp Almkerk onveilig gemaakt.  
Na een potje voetgolf en bier in de Magistraat was 
het een avond om nooit meer te vergeten!  
Omdat foto's meer zeggen dan vele woorden hierbij 
een kleine sfeerimpressie.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Een hoop gebeurd dus buiten het veld, is er dan  
binnen het veld ook nog iets te melden hoor ik u  
denken? Jazeker! Vooraf hadden we misschien op 
wat meer puntjes gehoopt/gerekend, maar met  
alle aanwas is het ook even zoeken geweest naar  
'de ideale opstelling'. Nu heb je met een lijst van 
 30 man, met een gemiddelde van ca. 14, vaak wat 
wisselingen, dus de ideale opstelling is nog niet  
helemaal gevonden. Goed voetballende momenten 
worden dan ook nog te vaak afgelost door matige 
momenten, maar ik ben ervan overtuigd dat de  
opgaande lijn te pakken is! Met mooie overwinningen 
op BZC en aartsrivaal Sleeuwijk hebben we meteen 
de (hoogte) punten te pakken. Een jammerlijke  
nederlaag bij SVW was het dieptepunt. Peursum,  
Altena, Almkerk en GDC lijken een maatje te groot,  
al hielden we GDC tot de voorlaatste minuut op 0-0, 
helaas viel de treffer alsnog. De 2e seizoenshelft 
treffen we wat meer lager gekwalificeerde ploegen, 
dus de hoop is aanwezig om een mooi plekje boven in 
de middenmoot te veroveren.  
 
Nu is het winterstop een periode om te bezinnen en 
de broodnodige kilo's weer aan te komen die we de 
eerste helft van het seizoen hebben verbrand. We 
hopen u weer snel te zien op het Bolwerk!  



12 

De Stormvogel seizoen 2022/2023 

De winterstop komt als geroepen bij het 5e  
Kerst is inmiddels achter de rug, en de meeste  
mannen zijn aan het genieten van hun welverdiende 
vakantie. Op 21 december hebben we met de  
senioren het jaar mooi afgesloten. Samen met het 3e 
en 4e hebben we een laatste training gedaan en zijn 
we daarna snel de kantine in gedoken. Hier hebben 
we heerlijk met z’n allen het jaar afgesloten (met 
dank aan de hapjes van Jolanda en de vis van Henk) 
en hebben we nog wat prijzen verloot via het rad.  
Al met al een heerlijke avond.  
 
Maar we startten kort na de zomervakantie met  
de voorbereiding voor het seizoen 22/23. Tijdens  
de eerste trainingen was het animo weer hoog en 
startten we de voorbereiding met een 2-3 verlies  
van Almkerk. We stonden tot de 70e minuut met  
2-1 voor, maar je raadt het al bij zo`n koopclub als ze 
maar denken te verliezen komen er vanuit een ander 
elftal gelijk wat mannen bij om de wedstrijd over  
de streep te trekken. Uiteindelijk dropen we met  
een 3-2 verlies van het veld af. De 2e pot voor de  
beker dropen we af naar Sparta ‘30, daar waar je als 
tegenstander gewoon nog een krat bier voor € 25 kan 
ophalen! Dan kan de kantine nog uit de vorige eeuw 
stammen, het bier smaakt er niet minder om!  

Aangezien we er thuis de volle pond voor moeten  
betalen, blijven we nog even in Andel hangen!  
Na een moeizame start door de katers en de nieuwe 
samenstelling van het 5e was het even zoeken om  
het elftal op de rit te krijgen. Na een 4-2 verlies bij 
Almkerk (ik zal u het verhaal besparen) en het 2-3  
verlies thuis tegen Peursum moest er toch een omslag 
komen. Na het Uitvallen van Boy omdat hij last had 
van groeipijn (nu medio winterstop ook nog) stonden 
we de 3e wedstrijd met een krappe selectie uit bij 
EBOH. De avond ervoor hadden we een feestje gehad 
wat iets te gezellig was, waardoor de vorm ook hier 
ontbrak, snel kwamen we op een 1-0 achterstand. En 
omdat Dani na 5 minuten al buiten adem was, waren 
er ook geen wissels meer beschikbaar. Met de rust 
stonden we 2-0 achter, maar na een stevige discussie 
hebben we de wedstrijd kunnen omdraaien naar een 
2-5 overwinning.  
 
Sinds de 2-5 overwinning wisten we weer wat winnen 
was, en hadden we de stijgende lijn weer te pakken. 
Tot de winterstop bleven we ongeslagen met 5x winst 
en 1 gelijkspel. Het kampioenschap is nog niet in het 
vizier, maar wie weet wat de tegenstanders doen, wij 
gaan er in ieder geval een mooi Seizoen van maken!  

Nieuwjaarsreceptie 7 januari 2023  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het was guur en koud. Goed  weer om thuis te zitten 
en lekker schaatsen kijken. Toch was het gezellig  
tijdens de Nieuwjaarsreceptie op 7 januari. Gelukkig 
veel jongelui, maar de ouderen zaten dus thuis bij de 
TV. Zoals gebruikelijk een toespraak van de voorzitter. 
Iedereen hoopte dat de naam van de nieuwe trainer 
bekend gemaakt zou worden, maar helaas. Het zit nog 
in de onderhandelingsfase. Hij deed het op zijn eigen 
wijze en hoopte dat het vooral een sportief, gezond 

en voor iedereen een jaar met liefde voor elkaar 
wordt. Wat ook goed geregeld was waren de  
lekkere hapjes. Van warm tot koud zag het er  
overheerlijk uit en smaakte geweldig.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ook namens de redactie van de clubkrant wensen  
wij iedereen een gezegend en mooi nieuwjaar toe 

met hopelijk veel leesplezier! 
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Kampioen! 

Dames 30+ kampioen seizoen 2022  
Eindelijk is het gelukt  
om de vrijdagavondcom-
petitie, die in toernooi 
vorm is, te winnen.  
Dus terecht kampioen.  
 
Het begon uit bij A.S.W.H. 
uit Hendrik Ido Ambacht. 
Op die avond wonnen wij  
3 wedstrijden en speelden 

er 1 gelijk. Na afloop in de kantine een drankje en 
naar de stand kijken. Platte kar kwam gelijk naar  
boven omdat we flink wat punten los waren. Maar 
neem nooit een voorschot op mogelijk verdriet!  
 
Het volgende toernooi was bij Noordeloos.  
Twee maal winst, 2x gelijk. En nog steeds bovenaan. 
Dat was goed.  
 
Het toernooi bij V.V.A.C. liep ik mis.  
Er werd 2x verloren en 1x gelijk.  
 
Dan het thuis toernooi. Alle mannen erbij dus  
veel publiek. 3x Winst en 1x gelijk. Maar omdat  
Noordeloos er het vorige toernooi al niet meer bij  
was werden de punten op hen verdiend eraf gehaald. 
Dus het laatste toernooi had V.V.A.C. nog kans. 

 
In Haaften moest het gebeuren en het gebeurde  
ook. De 1e wedstrijd tegen V.V.A.C. werd met 2-0  
gewonnen en dus kampioen! Klasse dames! Het feest 
werd in Woerkum gevierd met iedereen die erbij was. 
Want de steun van onze supporters was geweldig  
alsmede het optreden van Annick en Harjo.  
 
Tot slot wil ik jullie allemaal bedanken dames voor het 
te gekke cadeau. We gaan daar zeker van genieten.  
 
Groetjes, 
Henk.  

Gezelligheid na het thuis toernooi 
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 Woudrichem barst van de energie  
In een eerder stadium hebben we jullie op de website 
geïnformeerd over de gevolgen van de energieprijzen 
en de ambitie om te verduurzamen als club.  
Inmiddels zijn we wat stappen verder en werken  
we aan een steeds energiezuinigere vereniging. 
Want met LED-verlichting, zonnepanelen en straks 
misschien zelfs een watmtepomp, zetten we vol in op 
verduurzaming.  
 
Eind 2019 ontstonden de eerste plannen om  
zonnepanelen te gaan installeren. Toen we als  
club eenmaal zover waren dat uit te voeren kwam 
corona en daardoor waren grote investeringen niet 
verantwoord. Gelukkig heeft de pandemie ons niet te 
veel pijn gedaan en daar zijn we jullie als leden enorm 
dankbaar voor.  
 
Vooroplopen  
Achteraf gezien is het ook niet zo erg dat de  
investering destijds niet door is gegaan. Vorig jaar 
kwam de Rabobank met een wedstrijd voor projecten 
die te maken hebben met verduurzamen en deze 

hebben we gewonnen! Hier hing een geldprijs  
aan vast welke we hebben kunnen inzetten bij de  
aanschaf van 119 zonnepanelen welke in december 
2022 zijn geplaatst op het dak van de kleedkamers en 
achter de tribune. We kunnen onszelf straks volledig 
bedruipen qua elektriciteit. Dat is goed voor het  
milieu en natuurlijk onze portemonnee. We werken 
inmiddels ook al met ledverlichting en timers op  
boilers, dit om onze rekening naar beneden te krijgen. 
Een ambitie is om ook gefaseerd van het gas af te 
gaan en helemaal zelfvoorzienend te worden. Verder 
willen we de kleedkamers uitbouwen, verduurzamen 
en meteen een warmtepomp plaatsen.  
De gemeente is ook enthousiast en wil meewerken, 
dus de komende maanden zal duidelijk worden of het 
doorgaat. Een ontwikkeling waar we trots op mogen 
zijn en wat dat betreft lopen we als Woudrichem echt 
voorop! 
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Een nieuwe aanwinst voor het bestuur van v.v. Woudrichem!  
Tijdens de jaarvergadering in oktober is hij officieel 
aangesteld, maar voor de leden die niet aanwezig  
waren, stelt ons nieuwe bestuurslid Sander de Brito 
Roque, 33 jaar, zich in deze editie voor.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sander is afkomstig uit Capelle aan den IJssel en  
inmiddels samen met zijn partner woonachtig in het 
mooie Woudrichem.  
 
Hij heeft van zijn 6e tot zijn 17e gevoetbald maar  
omdat er bij de voetbalvereniging waarvan hij lid  
was een tekort aan scheidsrechters was, is hij op zijn 
14e gevraagd om hiervoor een cursus te volgen via  
de KNVB. Dit beviel zo goed dat hij hiermee verder is  
gegaan en ook wedstrijden mocht fluiten bij zijn club. 
Omdat hij graag verder wilde in de sport is Sander  
op zijn 19e begonnen aan de HBO- opleiding  
sportmanagement. Hiernaast heeft hij zich ook  
op het gebied van arbitrage verder ontwikkeld  
en na een aantal stage-wedstrijden is Sander  
vanaf zijn 23e (betaald) gaan fluiten voor de  
Keukenkampioendivisie. Fluiten doet hij nog  
steeds, inmiddels al 12 seizoen op het hoogste  
amateurniveau, de Tweede Divisie. Bijna iedere  
zaterdag fluit hij met veel plezier.  
 
Na negen jaar voor de KNVB te hebben gewerkt als 
Hoofddocent werkt Sander inmiddels als consultant 
bij NMC Bright. Voor zijn functie reist hij regelmatig 

naar de Caribisch Nederland waar hij zich bezighoudt 
met het ontwikkelen van de voetbalsport op Bonaire 
en sport in het algemeen op Curaçao.  
Hij werkt samen met de sportbonden en onder zijn 
werkzaamheden vallen onder andere beleidsvorming 
en het coachen van besturen van sportclubs.  
Daarnaast beoordeelt hij andere scheidsrechters  
in de Eredivisie en Eerste Divisie.  

Omdat hij voor zijn werk natuurlijk zijn conditie goed 
op peil moet houden, traint Sander wekelijks op het 
kunstgrasveld van v.v. Woudrichem. Zo is hij ook in 
contact gekomen met onze voorzitter Hanno en na 
een aantal gesprekken heeft Hanno hem gevraagd  
om in het bestuur plaats te nemen. Sander zal zich 
voornamelijk bezig gaan houden met beleid en  
communicatie. Omdat hij veel werkervaring bij  
verschillende clubs heeft op dit gebied, denkt hij echt 
wel iets toe te kunnen voegen. “Ook is het natuurlijk 
een voordeel dat ik nieuw ben, dus kan ik vaak blanco 
naar zaken kijken!”  
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Op de vraag of hij zich inmiddels al een beeld heeft 
kunnen vormen van onze club en waar hij denkt  
dat er verbetering mogelijk is, antwoordt Sander het 
volgende: “Het is belangrijk dat iedereen zich thuis 
voelt bij de club maar dat we ook meegaan met 
trends en ontwikkelingen. Met name op het gebied 
van communicatie. We kunnen winst boeken op het 
vlak van social media en onze uitingen naar buiten 
toe. Het is juist zo belangrijk om te verbinden, samen 
te werken en elkaar aan te vullen. Er is voor iedereen 
een plaats binnen de vereniging en waar nodig zullen 
we iedereen moeten bedienen op de manier die 
prettig is”. Op het gebied van communicatie is ook 
zeker verbetering haalbaar (en ook hard nodig).  
Het is belangrijk om heldere uitgangspunten te  
hebben, deze uitgangspunten kort te benoemen 
waarna plannen gemaakt kunnen worden. Zorg er 
ook vooral voor dat het haalbare stappen zijn!”  

Wat Sander ook belangrijk vindt is dat vooral duidelijk 
gemaakt wordt waarom er bepaalde stappen of  
plannen worden gemaakt.  
 
Is Sander van plan om naast zijn bestuursfunctie  
nog meer bij te dragen aan de vereniging? “Ik zou 
eventueel de functie van scheidsrechter wat meer 
onder de aandacht willen brengen door bijvoorbeeld 
cursussen te geven en het hierdoor ook voor de jeugd 
aantrekkelijker te maken om eens een wedstrijd te 
fluiten”.  
 
Als laatste wil Sander nog het volgende kwijt: “Zoals 
ik het zie en voor zover ik het nu kan beoordelen is 
v.v. Woudrichem een fanatieke en gezellige club  
met vrijwilligers en leden die er echt wat van willen 
maken. Ik kijk ernaar uit daar aan bij te dragen!” 
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Nieuwe tenues Woerkum 4  

 

Begin december heeft Woerkum 4 nieuwe tenues 
ontvangen. De gever ervan heeft afgezien van 
shirtreclame en daarvoor in de plaats is het logo  
van Support Casper zichtbaar.  
Support Casper is de campagne van Stichting 
Overleven met Alvleesklierkanker.  
De stichting financiert onderzoek naar nieuwe 
behandelmethoden van alvleesklierkanker. Jaarlijks 
wordt er bij tenminste 3.000 mensen de diagnose 

alvleesklierkanker gesteld.  
Voor meer informatie www.supportcasper.nl.  
 
Uiteraard is er vanuit het elftal ook een donatie 
gedaan aan de Stichting.  
 
Woerkum 4 loopt er weer netjes bij en hopelijk  
kan het op deze manier bijdragen aan de 
naamsbekendheid van Support Casper.  

Boven  van links naar rechts: Patrick Kant, Rob Stoute, Martin Molhoek, Arthur de Swart, Bart Kloosterman,  

Leon van der  Meer,  Joost Haafkens, Kevin van Veen en  Thomas Berm. Onder van links naar rechts:  Joram Verhagen,  

Mike van Hassel, Patrick Versteeg, Kevin Klop, Ger Klop, Huub Schampers, Thijmen van Ballegooijen en Christian de Heus.  
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Op bezoek bij Ger Klop  
Tijdens de bespreking over de clubkrant zochten  
we naar leuke items. Aan de bar zat rondom een stel 
gezellige gasten Ger Klop. De kenners vertelden dat 
hij nog zo gedreven is en nog heel graag wekelijks een 
balletje trapt. Dan maar eens een afspraak maken  
en jawel, op een mooie woensdagmiddag trok uw 
verslaggever aan de bel bij zijn leuke appartement 
aan het Raadhuisplein. Ger is 67 jaar en voetbalt zoals 
gezegd nog graag wekelijks en traint ook altijd nog. 
Hij laat zich regelmatig door Raymond Nelis  
controleren en zolang dat goed gaat blijft hij fietsen 
en voetballen, ondanks dat zijn kraakbeen in zijn knie 
is versleten.  
 
De naam Gerry Klop is vooral bij de ouderen bekend 
vanwege zijn voetbalcarrière. Hoe kwam hij dan in 
Woerkum terecht? Het is een lange weg, dus hebben 
we het ietsje moeten inkorten.  
 
Hij werd geboren in een schippersgezin en zat op  
het internaat in Krimpen aan de Lek. Hiermee is  
ook meteen het gerucht uit de wereld dat hij  
Werkendammer zou zijn. Ze verhuisden naar  
Zaltbommel en bij Nivo Sparta speelde hij zijn  
eerste wedstrijdjes als 6/7 jarige. Enkele jaren in 

Sleeuwijk en ook bij Unitas. Hij was net nog iets te 
jong want Unitas had toen net een goed elftal en 
mooie lichting, dus kwam hij net niet in het 1ste.  
Via een jeugdselectie kon hij wel naar FC Dordrecht. 
Na een jaar koos hij toch voor Kozakken Boys waar 
hij 15 jaar in het 1ste speelde. Hij speelde o.a. samen 
met een andere Ger Klop, geen familie dus werd het 
Ger Klop 1 en 2. Mooie tijd geweest.  
Kampioen geworden en daarna wedstrijden om  
het algemeen zaterdag kampioenschap tegen  
Spakenburg. 2-0 achter, maar Bert Schouten zorgde 
voor 2-1 en in de laatste minuut scoorde Ger Klop de 
2-2. Helaas werd er met penalty’s verloren.   
Na Kozakken Boys nog 2 jaar afgebouwd bij Leerdam 
Sport zondag en nog 1 jaar met oud 1ste elftalspelers 
bij Kozakken Boys.  
 
Hij werd trainer. Als eerste club was dat NOAD ’32. 
Na de wedstrijd werden er altijd weddenschapjes  
afgesloten. Het 1ste team zat dan aan de raamkant 
van de Maas. Komt de eerste boot van Rechts of  
van Links. Altijd om een kratje bier natuurlijk.  
Via Rijswijkse Boys met z’n fanatieke supporters,  
SVW zaterdag, Stedoco, Good-Luck, Schelluinen,  
Kozakken-Boys 3 en Almkerk 2 was het welletjes.  

Deze foto hangt bij Kozakken Boys in de hal en werd ontdekt door de vriendin van Senna Kant 
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Bij SVW speelde hij op 50 jarige leeftijd nog even met 
de zondag mee. Dat was toch leuker dan trainer zijn.  
Daarna terug naar Sleeuwijk in de lagere elftallen 
voetballen op het middenveld, terwijl hij liever laatste 
man wilde zijn.  
 
Via zijn zoon hadden ze hun oog laten vallen op een 
woning in Woerkum. Snel beslist want het zag er 
piekfijn uit. Neef Kevin Klop vroeg hem of hij soms in 
Woerkum wilde komen voetballen, lekker dicht bij 
huis en hij werd met open armen ontvangen. Hij ging 
in het 3de voetballen als…………….juist: laatste man. 
Ze werden ook meteen kampioen. Een prachtig  
gebaar kwam uit de ploeg. Hij wilde alleen de laatste 
20 minuten meedoen tijdens de kampioenswedstrijd 
omdat hij bang was dat ze door hem misschien  
zouden kunnen verliezen. Hij kwam dus in het veld en 
Yannick Kant stond de aanvoerdersband af aan Ger 
Klop. Hij vond en vindt dat nog steeds een enorme 
eer.  

Hoe lang Ger het nog vol zal houden hangt af van zijn 
knie, dus ook van Raymond Nelis. Ger woont alleen. 
We hebben het over van alles en nog wat gehad, 
maar het verlies van zijn vrouw 6 jaar geleden is  
een groot verdriet. Foto’s bekeken en over haar  
gesproken. Gelukkig heeft hij een fantastische 
schoonzus waar hij gezellige dingen mee kan doen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Natuurlijk ook de kinderen en kleinkinderen.  
Oppassen is niet zijn hobby, maar hij ziet ze graag.  
 
Ger, fijn dat je nog zo fit bent en nog lekker kan  
voetballen en trainen. Hou het nog maar even vol!  
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Beste sportliefhebbers,  
 
Omdat de voetballers van Woudrichem mij misschien 
niet kennen zal ik me eerst eens voorstellen.  
Mijn naam is Wendy van Ooijen - van Breugel en ik 
woon samen met mijn man Gerard en drie dochters 
in Woudrichem. Ik ben sinds juni van dit jaar  
wethouder van onze gemeente Altena en ik houd me 
onder andere bezig met onderwijs en jeugd(zorg). 
Vooral dit laatste onderwerp vind ik belangrijk om 
hier in de Stromvogel te noemen. Gelukkig zijn heel 
veel kinderen in Altena sportief bezig en voetbal is 
een populaire sport in Woudrichem. Dit betekent  
dat veel kinderen door het sporten lichamelijk  
gezond zijn en hopelijk ook lekker in hun vel zitten! 
Vooral voor jongeren was de Coronatijd namelijk  
een lastige tijd, en ook nu kun je soms met  
problemen zitten waarover je misschien graag wil 
praten. De Jeugdconsulenten en Jongerenwerkers 
van de Gemeente Altena zijn er voor jou!  
 
Een jeugdconsulent biedt je een luisterend oor  
en helpt je graag verder als je bijvoorbeeld zorgen 
hebt over je situatie thuis of op school, of als je een 
game- of een andere verslaving hebt. Maar ook als 
het moeilijk voor je is om te studeren of als je  
verkeerde vrienden of juist geen vrienden hebt. De 
jeugdconsulent kijkt samen met jou en/of je ouder(s) 

wat er nodig is om je zorgen weg te nemen en de  
problemen aan te pakken. Misschien zijn een of  
twee gesprekken al voldoende maar soms is er  
ook andere hulp nodig. Dat kan door iemand uit je 
buurt of door iemand die gespecialiseerd is in het 
probleem. De jeugdconsulent houdt spreekuren in de 
huisartsenpraktijk. Informeer daar gerust naar bij je 
huisarts! De jeugdconsulent is ook bereikbaar via OnS 
Altena, ons@gemeentealtena.nl of je kunt bellen met 
0183-516060.  
 
Het jongerenwerk is er voor alle jongeren in de  
gemeente Altena. Ze organiseren toffe activiteiten 
voor de jeugd in onze gemeente. Heb je een vraag, 
probleem of behoefte aan een luisterend oor? Neem 
gerust contact met hen op. Geen vraag of onderwerp 
is te gek! Zeynap Bal is de jongerenwerker voor 
Woudrichem: z.bal@gemeentealtena.nl.  
Kijk ook eens op het Instagramaccount van  
jongerenwerk Altena.  
 
Ik wens jullie allemaal een sportief en gezond 2023!  
 
Wendy van Ooijen - van Breugel 

 

Wendy van Ooijen over jongerenwerk 

mailto:ons@gemeentealtena.nl
mailto:z.bal@gemeentealtena.nl
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Als vaste supportersgroep  
vergezellen we ons eerste  
elftal zoveel als mogelijk is.  
Het geeft voldoening om onze 
dorpsgenoten aan te moedigen 
en mee genieten van het spel. 
Bij de start van het seizoen was 
het best even schrikken dat we 
weer 2 spelers hebben moeten 
inleveren. Hoe vangen we het 
gemis van Jamy Goemaat en 

Bart van Andel op in de toekomst? We zien vanuit de 
jeugd wel spelers komen maar die zullen tijd nodig 
hebben om zich aan te passen aan het niveau van  
de 2e klas. Rick Naaijen kan als linksbuiten heel leuk 
meedoen. De broers Groenevelt hebben wat meer 
moeite met het tempo maar moeten in staat zijn om 
op niveau te komen. De vier jongste gasten,  
Tristan Kant, Senna Kant, Casper van Kleef en  
Mike van Wouwen krijgen nu de kans om zich te  
ontwikkelen tot spelers die dit aankunnen. Wij als 
supporters hebben er vertrouwen in.  
 
Het is nu 18 november als ik aan dit schrijven begin. 
We hebben 3 x thuis gespeeld en verloren van Tricht, 

GJS en Papendrecht. Komende zaterdag komt EBOH 
naar het Bolwerk en we gaan proberen om de huid  
zo duur mogelijk te verkopen. Uit hebben we 4  
wedstrijden gespeeld en bij Roda Boys en Wilhelmina 
moesten we de punten achterlaten Maar uit bij  
Wieldrecht en Altena mochten we de drie punten 
mee nemen. Het zal een moeilijk seizoen worden daar 
er drie ploegen rechtstreeks degraderen en de drie  
er boven strijden, samen met de periodekampioenen 
uit de 3e klas, om 1 plaats in de tweede klas.  
Dat betekent dat er dus minimaal 5 clubs degraderen 
en mogelijk zelfs 6, mocht een derdeklasser de  
nacompetitie winnen. Ook in de 1e klasse gaat  
deze regeling van kracht en dus komen er vijf  
eersteklassers terug naar de tweede klasse.  
 
Toch probeer ik om de komende 6 weken alle  
wedstrijden in dit verslag mee te nemen zodat we in 
januari opnieuw kunnen zien hoe we er voor staan. 
WE hebben ondertussen thuis gespeeld tegen EBOH 
en daarbij het eerste punt thuis gepakt: 1 – 1.  
We hadden in deze wedstrijd de volle buit moeten en 
kunnen pakken. We kregen de meeste kansen en zelfs 
vrij voor doel wist Bori de keeper niet te omspelen.  

Het eerste elftal van september tot 1 januari 2023 

© Jan Noorlandt  
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Nu vooruit kijken naar komende zaterdag als we op 
bezoek gaan bij Heukelum. We kennen de club en  
zullen alles uit de kast moeten halen om de punten 
mee naar het Bolwerk te nemen.  
Als het dan zover is en we zien hoe Dillis de rode 
kaart krijgt bekruipt je het gevoel dat het mogelijk 
negatief uit kon vallen. Het gevoel blijkt juist te zijn. 
Een zuivere strafschop wordt ons onthouden en  
zelfs als een Heukelum speler iemand van ons in het 
gezicht slaat volgt er geen rode kaart. Het doet niets 
af aan het doelpunt van Heukelum. Ricardo Papilaja 
pakt de bal op de wreef en geeft Aljan geen schijn van 
kans. De laatste wedstrijd in 2022 zal uit zijn tegen 
een onbekende voor ons, Alblasserdam. Maar eerst 
kregen we Streefkerk thuis. Ook een onbekende  
tegenstander. We begonnen aan de partij met een 
schot van Danny uit de 2e lijn. Helaas werd deze  
onderschept. In de 5e minuut was het Streefkerk die 
wel succes had. Tim den Besten werkte de bal keurig 
tegen het netje: 0 -1. Rick Naaijen kreeg het op zijn 
heupen na een mooie dieptepass van Danny. Hij 
werkte de 1 -1 tegen de touwen. Na een half uur  
gaat Rick met de bal aan zijn voet het 16-meter  
gebied in en wordt van achteren onderuit gehaald.  
De strafschop van Danny een zekerheidje en dus  
2 – 1. Op slag van rust een spetter van Streefkerk, 
knalt op de lat terug het veld in en wordt tot 2- 2  
verheven. Als Mike en Rick op links de aanval zoeken 
is het Rick die de 3 – 2 laat aantekenen en gaan we 
ons opmaken om de punten binnen boord te houden. 

Jammer dat we niet in staat bleken om de  
verdediging gesloten te houden en Streefkerk de kans 
gaven om in de laatste minuten alsnog 2x te scoren. 
WE hadden ook nu meer verdiend en hadden zeker 
nog enkele strafschoppen meer moeten krijgen.  
 
Nu het jaar op 10 december in Alblasserdam  
afsluiten. In deze laatste wedstrijd van 2022 was  
het de verdediging die met keeper Aljan aan het 
hoofd de nul wisten vast te houden. Wat nu opvalt  
is dat we thuis ons publiek tekort hebben gedaan.  
Slechts 1 punt in alle thuiswedstrijden en 7 punten  
in de uitwedstrijden. Voor 21 januari 2023, als we  
het vervolg krijgen, reden te meer om ons als  
toeschouwer en supporters wat meer te verwennen. 
Dan zal een ieder een stapje bij moeten doen.  
We gaan het meemaken en hopen het beste maar.  

 
 
Namens alle supporters wensen wij een ieder een 
gezond, voorspoedig en sportief 2023.  
 
Jur  

© Jan Noorlandt  

© Jan Noorlandt  
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24 jaar visbakken…….  
Aart Vink bakt ze bruin. Al 24 jaar lang, bij elke  
thuiswedstrijd of evenement staat hij paraat en  
bakt hij heerlijke vis. Hoe komt een visbakker bij een 
voetbalclub terecht zou je denken. Heel eenvoudig! 
Als zoon van een liefhebber ging of moest hij  
‘s-zaterdags met Pa mee gaan kijken bij Woerkum, 
Sleeuwijk of Kozakken Boys. Twee zussen van hem 
zijn later nog getrouwd met Sleeuwijkse voetballers. 
Map en Cees van Andel. Aart voetbalde zelf in de  
junioren, begonnen op het oude veld, met Bert en 
Gert Hartman, Huib Apituley, Geert Kilwinger en  
Gerard van Hoven. Tot zijn 15de, toen is hij gestopt 
vanwege de grote concurrentie van o.a. Jan Willem de 
Joode en Aartje van der Wiel. Op z’n 30ste kwam 
Henk Vink vragen of hij zin had om in het 6de elftal te 
komen keepen. Aart hapte toe en bracht het zelfs nog 
een keer tot reservekeeper bij het 1ste van Joop van 
Linstee.  

Zijn zoons Vincent en Stephan gingen voetballen en 
dan weet je het als vader wel. Leider/trainer en zelfs 
scheidsrechter als er niemand was. Aart pakte dan 
zelf de fluit ter hand. Overal inzetbaar! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Moeder Sijt waste de kleren van zowel het 6de als  
de jeugd. Stephan bracht het nog ver, maar raakte 
geblesseerd en moest zijn carrière voortijdig  
beëindigen. Dochter Gabrielle ging ook voetballen. 
Moeder Sijt werd leidster, samen met Hennie  
Verhoeven en Betty Verzijl. Nu zelfs de kleinkinderen 
voetballen gaan ze kijken in Sleeuwijk of Haaften.  
 
Zaterdag, visbakdag!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het is begonnen nadat Kees Viveen (Janbaas) gestopt 
was. Hij bakte wel eens vis en wat hij over had nam 
hij mee naar het voetbalveld. Jammer dacht Aart en 
bood zijn diensten aan bij Adje en Bert van Propjevol. 
“Ken de gai visbâkke dan” vroegen ze. Natuurlijk zei 
Aart en begon eerst als proef met pannenkoekenmeel 
kibbeling te bakken. Later natuurlijk met echt vismeel. 
Professioneel, zoals zijn schoonvader Cor Metz het 
hem geleerd heeft. Inmiddels zijn zijn kunsten tot  
in de verre omtrek bekend. In 2004 is hij zelfs  
visbakkampioen van Woerkum geweest.  
 
Toen Woerkum 1 in de 1ste klas voetbalde vroegen 
een paar dames uit Strijen of hij daar een keer  
wilde bakken. Na overleg met beide clubs toog een 
delegatie mat Aart, Mart en Adje naar Strijen, 70 kg. 
vis mee en een kar vol pannen, vet en een goed  
humeur. Een geweldige dag. Opbrengst voor de club 
en een bos bloemen voor Mart.  
 
Aart had collega’s in Vianen en hij had ze uitgenodigd 
toen Woerkum tegen Brederodes moest voetballen. 
Volgens Aart hebben ze niks van het voetballen  
gezien en alleen maar visjes gegeten.  
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Als je nou denkt dat het een makkie is, dan heb je het 
mis. Het begint een week van tevoren met het bestel-
len van de vis bij Wiljo Struik. Zaterdag bezorgen tus-
sen 9.00 en 9.30 uur. Aart hangt dan alvast de vlaggen 
op. De olie wordt meestal 2x gebruikt. Die van vorige 
keer  van bakharing en bakmakreel is bewaard en 
wordt opnieuw opgewarmd. Dat gaat ook zo met de 
olie voor de kibbeling, heek en poon. ’s Avonds wordt 
de olie opgevangen en keurig ingeleverd. Meestal is 
Aart uitverkocht en als er nog wat over is gaat het 
naar de late gasten aan de bar. Als er feestjes worden  
gegeven op het Bolwerk, dan is Aart er allicht bij.  
Gek doen en lol trappen hoort erbij, zegt ie.  
Nou u ziet het, hij kan er wat van.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Niet alleen visbakken en feestjes vieren zijn z’n  
hobby’s , maar hij heeft alle houten banken rondom 
het veld getimmerd, geleverd en onderhouden.  
Je merkt aan alles dat het een gezin is met clubliefde 
en daar mogen we trots op zijn.  
Aart, op naar de 25 seizoenen en bedankt!! 
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In september zijn we vol enthousiasme van start  
gegaan met een gezellige maar ook vooral jonge  
lichting bij de JO19. Na de eerste paar trainingen 
bleek al dat een aantal jongens flink aan het feesten 
was geweest tijdens de zomerstop en dat er geen tijd 
was geweest om de conditie een beetje op peil te 

houden in hun drukke zomerschema    
De bekercompetitie werd dan ook gekenmerkt d 
oor vele blessures met als absoluut dieptepunt een 
wedstrijd te eindigen met 9 man op het veld.  
 
Om de bekercompetitie toch leuk af te sluiten  
en positief de competitie in te gaan, hebben we,  
samen met de club, een leuke brunch kunnen  
organiseren voor de jongens. Echt super dat de club 
vol enthousiasme meewerkt aan dit soort initiatieven. 
Helaas werd de wedstrijd hierna verloren, maar  
gezellig was het wel!  
 
De competitie zijn we met bijna de hele groep  
gestart en heeft tot nu toe best een positief verloop. 
De spoeling blijft echter krap en het is continu  
een uitdaging om met minimaal 13 spelers aan de 

wedstrijden te beginnen. Gelukkig hebben we af  
en toe wat enthousiaste invallers uit de JO17 die  
willen aansluiten en hierdoor hebben we bijna alle 
wedstrijden kunnen spelen. Op het moment van 
schrijven hebben we nog 1 wedstrijd te gaan en  
staan we 3e op de ranglijst. Een mooi resultaat om 
het jaar mee af te sluiten en om vol goede moed de 
2e seizoenshelft in te gaan!  

JO 19 is vol goede moed  

De scheidsrechters hadden het niet gemakkelijk op 
het WK, met als diepte- (of hoogte) punt het optreden 
van Lahoz tijdens Nederland-Argentinië. Was hij echt 
zo slecht of toch niet?  
 
Hoe je het ook wendt of keert, voetballen zonder 
scheidsrechter is niet mogelijk. Ook bij onze 
vereniging neemt het aantal scheidsrechters af.  
Tijd om hier verandering in aan te brengen!  
Een wedstrijd leiden is leuk! Je spelinzicht en 
spelbeleving veranderen. Natuurlijk krijg je altijd wel 
commentaar van de ene of van de andere ploeg, maar 
daar moet je boven staan. Hoe? Dat gaan we je leren!  
 
Binnenkort plannen we twee avonden waarin je 
meegenomen wordt in het leiden van een 
voetbalwedstrijd bij onze club. Doel is dat je een basis 
krijgt om een wedstrijd te kunnen fluiten, het echte 
werk leer je op het veld. We hebben het geluk dat we 
een bestuurslid hebben die jarenlange ervaring heeft 
bij de KNVB in het opleiden van scheidsrechters. Hij 
wil dit ook voor onze club doen!  

We willen de poule met scheidsrechters binnen onze 
club vergroten. Het zou mooi zijn als er van iedere 
ploeg vanaf de JO 19 minimaal 3 mensen bereid zijn 
om af en toe een wedstrijd te leiden. Dan kan je 
vervolgens gewoon je eigen wedstrijd voetballen, een 
win-win situatie dus! Heb je interesse en speel je niet 
of in een ander team? Ook zeker welkom!  
 
Je kan jezelf opgeven via: leonmeer@hetnet.nl /  
06-22385822. Ook zullen we de leiders/trainers 
vragen om mensen aan te dragen om mee te doen in 
dit traject. Misschien krijg je dan ook wel antwoord op 
de vraag: was Lahoz nu echt zo slecht of toch niet??  

Mathieu Lahoz..., kan jij het beter?  
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Kinderactiviteiten  
Op 30 november heeft de jaarlijkse pietentraining 
weer plaatsgevonden voor de jeugd. 60 kinderen  
van de kabouters t/m de JO9 trainde deze avond op 
het Bolwerk. Natuurlijk deden ze dit niet alleen en 
werden ze geholpen door de pieten. Het was nog 
even spannend of Sinterklaas deze avond wel kon  
komen maar als afsluiter kwam Sinterklaas toch nog 
een bezoek brengen aan de kinderen. Het was weer 
een geslaagde avond.  

 
 
 
 
 

 

Voor 2023 staan er alweer wat activiteiten gepland: 
18 februari zullen we de polonaise lopen tijdens de 
kindercarnaval en na het succes van afgelopen  
jaar zal ook dit jaar weer het pupillenkamp  
plaatsvinden. Deze staat gepland op 30 juni.  
Zet deze vast in jullie agenda.  

De afgelopen jaren is er door Corona geen  
lidmaatschapsgeld gerekend daar we nagenoeg  
helaas niks hebben kunnen organiseren. Voor dit  
seizoen verwachten we wel weer veel leuke dingen 
om te organiseren. Afgelopen september/oktober 
hebben we daarom weer het lidmaatschapsgeld  
geïnd. Mocht je nou niks gehoord hebben of wil je 
nog graag lid worden laat dit dan even aan ons weten. 
Op 26 november kwamen de lederhosen en dirndl uit 
de kast want in de kantine van v.v. Woudrichem vond 
het Novemberfest plaats. Een gezellige avond met 
muziek van DJ Daan.  
 
Voor 2023 is dit de voorlopige planning:  
28 januari DJ na de wedstrijd van  
  Woudrichem-Schelluinen  
1 april  Beachparty  
17 juni  Afsluitdag  
27 mei  DJ na de wedstrijd Woudrichem – GRC  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We hebben ook een aantal activiteiten mede mogelijk 
mogen maken, zo hebben we hebben we een bijdrage 
geleverd aan het oliebollentoernooi dat plaatsvond 
op 17 december voor de jeugd en senioren.  
Ook kunnen de JO7, JO8-1 en JO8-2 in december en 
januari trainen op zaterdag in de zaal van ‘t Rondeel.  

Vrienden van v.v. Woudrichem  
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MO13  
Na de zomer zijn wij begonnen op het grote veld, met 
de nodige aanpassingsproblemen, zoals de posities op 
het veld, ingooien en niet te vergeten buitenspel…  
 
De eerste competitiehelft was pittig. Veel fysiek  
oudere tegenstanders die al langer met elkaar  
voetbalden. Desondanks hebben we geprobeerd 
er wat van te maken. Hierdoor durfde 1 tegenstander 
niet waardoor we toch nog 1 wedstrijd gewonnen 

hebben     
 
De tweede competitiehelft was beter, de verschillen 
met de tegenstanders zijn minder geworden wat  
resulteerde in de eerste echte overwinning uit bij BZS 
met 1-2, wat gevierd is met een schaal frikandellen!  

Boven v.l.n.r.: Elise den Burger, Zoë van Rossum, Fay Klop, Nina Nederveen, Britt Viveen, Yinthe Smits,  

Veerle Bouwman, Angeline Vink, Carlijn Hartman, Tommy Brouwer. Onder v.l.n.r.: Fenne de Haas,  

Sara van der Stelt, Kyra Bulthuis, Lotte de Winter, Anna den Burger.  
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Circuittraining en activiteiten v.v. Woudrichem  
Hallo, ik ben Swen Weusthof en heb 
afgelopen jaar mijn trainersdiploma 
UEFA C Youth gehaald.  
De vereniging heeft mij deze kans 
aangeboden. Tijdens de cursus leer 
je veel meer over het trainerschap 
en leer je hoe je betere trainingen 
kan maken door dingen die je ziet 
op het trainingsveld en tijdens de 

wedstrijden. Ook leer je tijdens de cursus de visie van 
medecursisten. Met dit diploma op zak geef ik nu bij 
de jeugd van v.v. Woudrichem circuittrainingen op  
de dinsdag- en donderdagavond. In overleg met de 
vereniging maar voornamelijk met Aljan Dekker 
(hoofd jeugdcoördinator v.v. Woudrichem) zijn we de 
laatste jaren bezig met deze methode.  
 
Wij zijn met v.v. Woudrichem bezig om betere  
trainingen neer te zetten, nu nog op de dinsdag en 
donderdag. Graag willen we dit uitbreiden met de 
maandag. De trainingen worden gegeven in een  
circuitvorm. Dit circuit bestaat uit vier verschillende 
onderdelen, waarin alle voetbaleigenschappen  
voorkomen. Op dit moment worden deze trainingen 
verzorgd voor de JO10 en JO12. Samen met Aljan 
gaan we kijken hoe we dit de komende jaren nog  
beter kunnen neerzetten.  
 
De laatste jaren is er vaak een tekort een trainers  
bij de club. Gelukkig hebben we fanatieke ouders  
die deze taak op zich willen waarbij ze twee keer  
in de week bij de trainingen aanwezig zijn en op de 
zaterdagen het team coachen. Door de  
circuittrainingen hoeven de ouders zelf niks voor te 
bereiden en kunnen de kinderen gelijk aan de slag.  
 
De onderdelen van de circuittraining zijn niet alleen 
gericht op de techniek en de tactiek, maar ook door 
spelenderwijs oefeningen te doen. Dit voor elk kind 
op zijn eigen niveau, zodat het ook voor iedereen leuk 
blijft. Aan het einde van de trainingen is er natuurlijk 
altijd tijd voor een leuk partijspel.  
 
Ook verzorgen wij diverse andere activiteiten voor  
de jeugd. Bijvoorbeeld op de zaterdagen dat de  
competitie stil ligt. De afgelopen tijd hebben we  
weer verschillende leuke activiteiten georganiseerd, 
zoals een WK-toernooi voor de jeugd en een  

oliebollentoernooi in ‘t Rondeel voor jeugd en  
senioren. Ook voor de kleinste kinderen hebben we 
verschillende voetbalspellen uitgezet in ‘t Rondeel.  
 
Indien je benieuwd bent naar de methode die wij  
toepassen als vereniging of andere vragen hebt,  
kan je altijd op de zaterdagochtend even langslopen. 
Ik ben dan altijd wel op de club te vinden.  
 
Met sportieve groet,  
 
Swen Weusthof  
Jeugdcoördinator JO10 en JO12  
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Vân wie zai de gai d’r één?  

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
 
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
 
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Daniël Vink 
22-07-2015 
's-Hertogenbosch 
‘t Ravelijn 
JO8-2 
Middenvelder 
Skeeleren, buitenspelen 
een zusje (Maartje) 
Ja Papa en Mama 
Papa bij VV Sleeuwijk, VV Woudrichem en Altena  
en Mama bij VV Giessen 
Swen Weustof 
AFC Ajax 
FC Barcelona 
Dusan Tadic 
De trucjes 
Om in de eredivisie te voetballen   
    

Devon van Breugel 
25 april 2015 
Den Bosch 
Het Ravelijn 
JO8-1 
Keeper 
Gamen en buitenspelen 
Broer Jayden en zusje Fay 
Ja allebei 
Mijn vader bij Top Oss  
Mijn moeder bij Rijswijkse Boys en Sparta 30 en bij de knvb 
Swen 
Ajax 
Barcelona 
Noppert 
Alles! 
Prof keeper te worden en keepen in het Nederlands elftal! 
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Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
 
 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
 
 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
 
 
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Stef Slingerland 
20 september 2013 
Gorinchem 
OBS ‘t Ravelijn 
JO-10-2 
Wij hebben geen vaste positie. 
Gamen 
Een broer Levi (17) en een zus Lieke (13) 
Nee 
Weet ik niet 
AFC Ajax 
Paris Saint-Germain 
Lionel Messi, Kylian Mbappe en Neymar jr 
Penalty 
Om bekende voetballers te ontmoeten  

Tjeu van Vuuren 
15 juni 2011 
Beatrix Ziekenhuis in Gorinchem 
het Ravelijn in Woudrichem, na de grote vakantie ga ik naar het  
voortgezet onderwijs. Dan ga ik naar de Schans, lekker dichtbij  
want ik woon tegenwoordig in Sleeuwijk 
JO12-2 
Centraal Verdediger en ik ben sinds kort ook aanvoerder van ons  
team geworden. Net als mijn moeder vroeger… haha alleen was  
die geen aanvoerder  
Gamen, Karten, Formule 1 kijken, Duiken (heb ook 2 brevetten) 
Ja, een zus ze heet Nora Yu Xi 
Ja, allebei maar volgens mij mijn moeder het langste. Mijn vader  
is Ron van Vuuren en mijn moeder heet Sonja Oldenburg. Zij is  
nu ook onze coach van het team waarin ik speel. 
Papa heeft in Giessen gevoetbald en Mama in Woerkum 
Bryant van den Berg en Swen Weusthof 
Ik heb niet echt een voorkeur daarvoor 
Liverpool, want daar speelt mijn grote voorbeeld 
Virgil van Dijk 
De lol met elkaar, samen spelen gewoon lekker bezig zijn 
In Nederland bij een 1e divisieclub spelen. Net zo goed als  
Virgil van Dijk worden  
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Op zaterdag 10 december 2022 is de JO9-1 met een  
9-1 overwinning ongeslagen kampioen geworden van 
de tweede fase. Het was bar koud, maar het feest 
werd uitbundig gevierd met vuurwerk en een rondrit 

door Woerkum op de platte kar.  
 
Gelukkig was het na deze rit heerlijk vertoeven  
in de warme kantine met frietjes en wat drinken.  

  JO9-1 kampioen!  

Op de foto van links naar rechts: Boaz, Gijs, Esmee, Noël, Lucca, de trainer, Stijn en Djim.  

Zaterdag 19 november jl. werd onze JO7-1 verrast 
met prachtige spiksplinternieuwe tenues. De tenues 
zijn beschikbaar gesteld door Freshlink BV, een bedrijf 
dat zich bezighoudt met het wereldwijd importeren 
en exporteren van topkwaliteit groenten en fruit.  
Uit handen van Algemeen Directeur Vincent Schoen 

mochten de spelertjes en speelstertjes de nieuwe  
tenues in ontvangst nemen. Vincent werd vervolgens 
door onze voorzitter Hanno de Joode met een mooie 
bos bloemen bedankt voor zijn gulle bijdrage aan  
onze vereniging.  

Freshlink BV sponsort de JO7-1  
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Bestuur 

Adres      v.v. Woudrichem 

      Sportterrein “Het Bolwerk” 

      Middelvaart 1C 

      4285 WS Woudrichem 

Telefoon      0183-309058 

E-mail     info@vvwoudrichem.nl 

Internet      www.vvwoudrichem.nl 

Voorzitter 

Hanno de Joode 

voorzitter@vvwoudrichem.nl 

06-53382456 

Beheer & Onderhoud 

Ben van Eeden 

 

06-30070166 

Wedstrijdsecretaris senioren 

Janny Secréve 

wedstrijdsecretaris@vvwoudrichem.nl 

06-25486161 

Ledenadministratie 

Jan Kamp  

ledenadministratie@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Communicatie-en beleidszaken 

Sander de Brito Roque 

sanderdbr@hotmail.com 

06-53642620 

Penningmeester 

Andreas Nederveen 

penningmeester@vvwoudrichem.nl 

06-23188772 

Sponsorzaken 

Vacant 

sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

  

Secretaris 

Marjan van Giessen-Pullen 

secretaris@vvwoudrichem.nl 

06-51835223 

Voetbalzaken 

Remco Pronk 

r.pronk@rotterdam.nl 

06-30657966 

Colofon 

Contactgegevens 

Redactie     Jur Froma 

      Jan de Joode  

      Rob Stoute 

      Jolanda van der Wiel 

Eindredactie    Gaby Stok 

Advertenties    sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

Aanleveren kopij    clubkrant@vvwoudrichem.nl 

Fotografie     Bruis de Kock  

Oplage     500 stuks ( & online) 

Wedstrijdsecretaris jeugd 

Jan Kamp 

wedstrijdsecretariaat.jeugd@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Vertrouwenspersoon 

Marina Zwaan 

vertrouwenspersoon@vvwoudrichem.nl 

06-83447746 
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 06 - 15 58 45 55 

De wedstrijd is 

pas teneinde     

Als het laatste  

fluitsignaal heeft 

geklonken 

www.afscheidthuis.nl  
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